

صالح البطاح رئيس إدارة الوساطة

يتمتع الأستاذ صالح بخبرة واسعة في الأسواق المالية وتطوير المنتجات المالية المتنوعة تفوق 18 سنة. بدأ مسيرته المهنية في عام 2004 كوسيط أول في شركة الجزيرة كابيتال, وعمل بعد ذلك كرئيس مكلف لإدارة الوساطة في شركة ميفك كابيتال بداية من عام 2010 حتى انضمامه للشركة البلاد المالية عام 2017 كمدير تطوير منتجات وأعمال في إدارة الوساطة, وتم تعيينه عام 2021 كرئيس خدمات ومبيعات الوساطة. وهو حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال ودبلوم في تقنية المعلومات والعديد من الشهادات المتخصصة في المجال المالي.

Saleh Albatah Head of Brokerage

Mr. Saleh has an extensive experience in the financial markets and the development of various financial products for more than 18 years. He started his career in 2004 as a senior broker in Al Jazira Capital, and then worked as the head of the brokerage department in MEFIC Capital from 2010 until he joined Albilad Capital in 2017 as a product and business development manager in the brokerage department, and was appointed in 2021 as a Head of Brokerage Services & Sales.

He has a Bachelor's degree in Business Administration, a Diploma in Information Technology, and several specialized certifications in the financial field.